
Zápis z jednání Komise pro vzdělávání, sport a zájmovou činnost konané dne 

12. 02. 2025 v zasedací místnosti odboru investic („nad Coopem“) Mnichovo 

Hradiště 

Přítomni: Lenka Dutková, Lenka Sosnovcová, Klára Karásková, Václav Veselý, Dana Trpkošová, Terezie 
Nohýnková, Markéta Tomášová, Jan Mareš 
Omluveni: Veronika Sluková, Hana Skramuská, Soňa Razáková, Iva Štrojsová 
 
Program: 

1. Úvod, kontrola usnesení a doporučení 
2. Přijímací zkoušky na zkoušku na SŠ – informace od ZŠ 
3. Kriteriální hodnocení – jak je vnímáno na jednotlivých ZŠ 
4. Zápisy do 1. tříd 
5. Zkušenosti se správou haly Bios pod ZŠ Sokolovská 
6. Rekonstrukce ZŠ Sokolovská 
7. Využití nových odborných učeben – ZŠ Studentská 
8. Různé, diskuse 
9. Domluva dalších termínů konání komise  

 

1. Úvod, kontrola usnesení a doporučení 
Z minulé komise nevzešla žádná usnesení ani doporučení. 

 
2. Přijímací zkoušky na zkoušku na SŠ – informace od ZŠ 

ZŠ Studentská – škola se zapojila do přijímacích zkoušek na zkoušku. Celou akci hodnotí velmi 

dobře, Cermat poskytl dobré podklady, celková organizace výborná. Z 60 žáků se zkoušek 

zúčastnilo 42. Zkoušky proběhly na domácí půdě, nevyužili cizí prostředí. Děti tuto zkušenost 

hodně sdílely mezi sebou. Ve výsledcích dopadly hůř než obvykle.  

➢ Komise oceňuje, že na ZŠ Studentská proběhly přijímačky nanečisto. Je to práce navíc, je 

prima, že je svým 9. třídy umožnili.  

3. Kriteriální hodnocení (KH) – jak je vnímáno na jednotlivých ZŠ 

ZŠ Studentská – aktuálně ho využívá jen někdo, zatím nemají vytvořený jednotný koncept. KH ale 

do budoucna určitě plánují, v rámci nového RVP.  

4. Zápisy do 1. Tříd 

Letošní školní rok se bude otevírat 5 prvních tříd. 3 třídy na ZŠ Sokolovská, 2 na ZŠ Studentská + ZŠ 

Veselá. Odhad počtu dětí je cca 130. 

ZŠ Veselá: Aktuálně jsou ve Veselé 2 třídy (2.+3., 1.+5.). Od školního roku 2025/2026 bude ve 

škole celých 5 tříd. Otázka školy, jestli stále platí záruka zřizovatele, že bude ve Veselé 5 tříd – 

plnohodnotná malotřídní škola = přístavba kontejneru. Z pohledu zřizovatele je záruka 5 tříd 

otázkou. Vzhledem k demografickému vývoji - nízké porodnosti - je otázkou, jestli by rozšíření 

stavby bylo ekonomické a celkově potřebné. Zřizovatel oslovil architekta, který se ale aktuálně 

věnuje jiným stavbám. Možná podoba: letní třída + tělocvična.  

Probíhá diskuze ohledně využití kontejneru ve Veselé. Dotaz, co se bude dít dál s kontejnerem na 

ZŠ Sokolovská – možnost přesunutí do Veselé. Kontejner zatím zůstane na ZŠ Sokolovská – může 

se tam nechat 3 roky, pak se musí odvézt, nebo je nutné obstarat povolení stavby.  

Kdyby kontejner ve Veselé byl, vezme dětem prostor na zahradě. Problém setkávání dětí z MŠ 

s dětmi ze ZŠ. 



Lenka Sosnovcová navrhuje dát pravidlo pro rodiče i školu, např. že se 1. třída bude otvírat, pokud 

do 1. tříd nastoupí určitý počet dětí. Zároveň je nutné vymyslet, co bude škola dělat, pokud bude 

potřeba děti umístit, ale nebude prostor pro 5 tříd.  

➢ Usnesení: Komise doporučuje RM zvážit vytvoření systémového řešení pro ZŠ Veselá, tak 

aby bylo transparentní pro rodiče a učitele (kdy se škola otevře) a zároveň i ekonomicky 

únosné. Zároveň Komise doporučuje nadále pokračovat ve zkoumání možností rozšíření 

kapacity v ZŠ Veselá. 

 

5. Zkušenosti se správou haly Bios pod ZŠ Sokolovská 

Jan Mareš: za město proběhl přechod správy Bios plynule a bez problémů. Na ZŠ Sokolovská 

proběhla inspekce, škola měla velmi dobré hodnocení (zatím neoficiální zpráva), právě i vzhledem 

k vedení haly Bios. 

6. Rekonstrukce ZŠ Sokolovská 

Firma není úplně povedená. Jsou s ní neustále problémy, musí tam být dozor. Termín dokončení je 

na konci května, ale může nastat další prodloužení. Do konce června by měla být stavba 

kompletně předaná. Část stavby už funguje – výtah, WC, je skoro hotová fasáda. Od září by se 

mělo, v nových prostorách, začít učit. Václav Veselý toto téma zakončuje pozitivní zprávou, a to, že 

posunutím termínů by měla městu vzniknout možnost na stavbu dodatečně čerpat dotaci. 

7. Využití nových odborných učeben – ZŠ Studentská  

T. Nohýnková zhodnotila, že místnost má určité akustické nedostatky, ale učí se tam dobře. 

Učebnu si ještě dovybaví doplňky a nábytkem. 

8. Různé, diskuze 

Lenka Sosnovcová se ptá, jaký názor má město na změnu financování nepedagogických 

pracovníků – od 1. 9. 2025 ne SR, ale zřizovatel. Václav Veselý říká, že peníze přijdou v rámci RUD 

– měli bychom dostat víc peněz, ale nikdo neví, jestli je ta částka reálná. Jestli v propočtech 

z MŠMT berou v potaz již probíhající „dofinancovávání“  nepedagogů z platů pro pedagogy a 

třeba i fakt, že už teď zřizovatelé doplácí na určité nepedagogické pozice. U nás třeba v MŠ. K této 

plánované změně chybí informace. 

Plán rozvoje sportu – aktuální platí do roku 2026. Jan Mareš informuje, že je v plánu na příští zimu 

pořídit na 2 měsíce umělé kluziště, které by bylo umístěno za ZŠ na náměstí. Pokud se osvědčí, 

město by ho koupilo. Otázka, jestli by bylo využitelné celoročně, nebo jen v zimě. Spíše nechat na 

zimu, i vzhledem k prostoru.  

Lenka Sosnovcová navrhuje, jestli by nebylo možné v souvislosti s vypracováním nového plánu 

rozvoje sportu obnovit myšlenku strategického plánu vzdělávání (strategie a vize města, jak jako 

zřizovatel chce, aby fungovaly jeho MŠ, ZŠ). 

➢ Usnesení: V souvislosti s obnovou Plánu rozvoje sportu Komise doporučuje zařadit 

k projednání a vypracování strategického plánu rozvoje školství v MH. 

 

9. Další termíny konání komise  

Členové komise odsouhlasili původní návrhy termínů v roce 2025, a to: 14. 5., 17. 9., 3.12.  

 

 

Zapsala Klára Karásková 


